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پایان کار مسابقات مچ اندازی قهرمانی باشگاه های 
آذربایجان شرقی در بناب

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهاد پور: مسابقات مچ اندازی قهرمانی باشگاه های 
استان آذربایجان شرقی در بناب با معرفی تیم های برتر به ایستگاه آخر رسید.

به گزارش عصرآزادی آنلاین، این مس��ابقات در س��الن ورزشی ولایت شهرستان بناب در ۲ 
بخش راست دست و چپ دست و در رده های سنی امید، بزرگسالان وپیشکسوتان با شرکت 
ورزشکاران سراسر استان  و با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی و بدون تماشاگر برگزار شد. 

و در پایان از نفرات و تیم های برتر با اهدا حکم و مدال قهرمانی تجلیل به عمل آمد .
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۱۰ کرسی ایران در کمیته های مختلف اتحادیه جهانی کشتی
پس از رایزنی ها و پیگیری های صورت گرفته از طریق فدراس�یون ایران، کش�تی 
کش�ورمان صاحب ۱۰ کرسی در کمیس�یون ها و کمیته های مختلف اتحادیه جهانی 

کشتی شد.
محمد مصلایی پور، رییس کمیس��یون داوران کش��تی پس از مرحوم خالدی، به عنوان عضو 

کمیسیون داوران اتحادیه جهانی کشتی انتخاب شد.
هم چنین سایر کرسی های به دست آمده توسط نمایندگان ایران به شرح زیر است:

کمیسیون علمی: دکتر بهمن میرزایی
کمیسیون حقوقی و اخلاقی: روزبه وثوق احمدی

کمیسیون مربیان: محسن کاوه
کمیته بازاریابی: علی افتخاری

کمیسیون رسانه: علی فیض آسا
کمیسیون برابری )زنان(: فاطمه درخشانی 

کمیته کشتی با کمربند )سنتی(: سمیه خانی بختیاری
کمیسیون ورزشکاران: حسن یزدانی

هم چنین دکتر بابک شادگان پزشک ایرانی مقیم کانادا نیز مجددا به عنوان رییس کمیسیون 
پزشکی انتخاب شد.

واکنش سرمربی گرجستان به شکست پتریاشویلی 
مقابل زارع؛ جبران می کنیم

س�رمربی تیم ملی کش�تی آزاد گرجس�تان عنوان کرد کار گنو پتریاشویلی تمام 
نشده است و او برای جبران شکست های اخیر آماده است.

س��رمربی تیم ملی کشتی آزاد گرجس��تان درباره شکست گنو پتریاشویلی در المپیک و در 
ادامه مقابل امیرحسین زارع در رقابت های جهانی اسلو به صحبت پرداخت.

 پتریاش��ویلی که در المپیک توکیو در فینال س��نگین وزن کشتی آزاد باخت و مدال نقره 
گرف��ت در رقابت ه��ای جهانی نروژ نیز از رس��یدن به ط��لا بازماند و در دی��دار فینال برابر 
امیرحس��ین زارع باخت. گیورگی یانتبلیدزه سرمربی تیم کش��تی آزاد گرجستان درباره این 

کشتی گیر صحبت کرده است.
از عملکرد او در بازی های توکیو ناامید شده اید؟

نه من حتی نمی خواهم شکست او در فینال از آمریکا )گیبل استیوسون( را به یاد بیاورم. 
اگر گنو در جریان مبارزه شکس��ت می خورد چندان توهی��ن آمیز نبود اما بالاخره در امتیاز 

پیش بود و چند ثانیه او را از مدال طلا دور کرد. همه ما در شوک بودیم.
 سپس پتریاشویلی به مسابقات جهانی رفت و در آنجا مغلوب امیر حسین زارع ایرانی شد. 
پس از آن به نظر خیلی ها دوران تس��لط او در سنگین وزن به همراه طاها آکگول ترک تمام 
شده است. اینطور فکر نمی کنید؟ مهمترین چیز این است که خود پتریاشویلی با این موضوع 
موافق نیس��ت و او ثاب��ت خواهد کرد که از رقبای خود قوی تر اس��ت، اگرچه برای او این به 
خودی خود یک هدف نیست. انگیزه او میل به پیروزی در بازی های المپیک پاریس است. او 
قبلًا به همه چیزهای دیگر دست یافته است.  او دو بار مدال آور المپیک شد ، قهرمانی جهان 

و اروپا را به دست آورد و جبران خواهد کرد.
- فصل گذشته برای تیم گرجستان موفق ترین فصل نبود، دلایل آن چیست؟

برای اولین بار در پنج سالی که با تیم ملی کار کردم، پارسال بدون »طلا« در قهرمانی جهان 
ماندیم و س��ایر نتایج هم دلگرم کننده نبود. من می خواهم امیدوار باش��م که این شکست ها 
موقتی است و همه چیز در چرخه جدید المپیک متفاوت خواهد بود. هم روی ستاره هایمان 
حس��اب می کنیم و هم روی کش��تی گیران جوان آینده دار حس��اب خواهیم کرد. برخی از 

جوانان این شانس را خواهند داشت که خود را در مسابقات قهرمانی اروپا نشان دهند.
چگونه برای مسابقات قهرمانی اروپا آماده خواهید شد؟

سه اردو - در باکریانی، برجومی و دوشتی برگزار خواهیم کرد. همچنین در ماه فوریه در دو 
تورنمنت - "دان کولوف" در بلغارستان و "یاشار دوغو" در ترکیه شرکت خواهیم کرد.

تلاش کماندار کامپوند برای حضور در بازی های 
آسیایی بعد از ۴ سال دوری از تیم ملی

عضو تیم ملی کامپوند پس از حضور در تیم ملی گفت: هرچند ۴ سال از تیم ملی 
دور بودم اما به س�ختی تمرین می کنم تا در بازی های آس�یایی چین حضور داشته 

باشم.
مجی��د قی��دی ، اظهار کرد: بعد از ۴ س��ال دوری از تیم ملی انتظار نداش��تم که دوباره در 
جمع ملی پوشان قرار بگیرم. البته تمرینات را به سختی پیگیری می کنم تا در انتخابات درون 
اردویی با افزایش رکوردم بتوانم در مس��ابقات قهرمانی آس��یا تایلند که اواخر اس��فند برگزار 
می شود، شرکت کنم. وی درباره وضعیت تمرینات خود پس از ۴ سال دوری از تیم ملی گفت: 
هر چند در ابتدا ش��روع کارم تا حدودی با افت رکورد مواجه بودم اما شرایطم در حال حاضر 
با تمرینات شبانه روزی که در سایت تیروکمان دارم، راضی کننده و رکوردم افزایش پیدا کرده 
اس��ت. عضو تیم ملی کامپوند یکی از مهمترین اهداف خود را حضور در بازی های آس��یایی 
چین عنوان کرد و افزود: تلاشم بر این است که با قرار گرفتن در جمع چهار بازیکن اصلی ابتدا 
به مسابقات قهرمانی آسیا تایلند اعزام شوم و سپس با کسب سهمیه در بازی های آسیایی چین 
حضور پیدا کنم. هر چند از نظر رکوردی نسبت به سایر ملی پوشان حاضر در تیم ملی، تقریبا در 
یک سطح قرار دارم، اما برای اعزام به چین باید شانس مدال آوری خود را افزایش دهم تا مسافر 
چین شوم. وی یکی از مشکلات خود را قدیمی بودن کمانش عنوان کرد و گفت: کمانی که در حال 
حاضر با آن تیر می زنم قدیمی و مناسب مسابقات نیست، به دنبال اسپانسر هستم تا در صورت 
اعزام به بازیهای آسیایی چین، کمان استاندارد و حرفه ای تهیه کنم. قیدی در پایان همچنین در 
خصوص شرایط اردوها در سایت تیروکمان، خاطرنشان کرد: یکی از بزرگ ترین مشکلات و دغدغه 
کمانداران همیش��ه نبود خوابگاه بود که با ساخت خوابگاه در سایت تیروکمان این دغدغه مرتفع 
شد، در حال حاضر ورزشکاران در آرامش و بدون استرس تمرینات خود را در سایت برای شرکت 

در مسابقات پیگیری می کنند و مشکل خاصی وجود ندارد.

رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی بر لزوم 
به کارگیری تمهیدات سخت گیرانه تر برای 
مبارزه با کرونا در ش�رایط فعلی تاکید کرد 
اما در عین حال گفت بعید اس�ت به سمت 

تعطیلی دوباره ورزش کشیده شویم.
افزایش آمار مبتلایان جدید به ویروس کرونا 
در ورزش نگرانی های��ی را در رابطه با چگونگی 
پیگیری فعالیت های ورزش��ی ط��ی هفته های 
آین��ده و اینکه »آی��ا ادامه این رون��د منجر به 
تعطیل��ی دوباره ورزش کش��ور خواهد ش��د؟« 

ایجاد کرده است.
غلامرضا نوروزی رئیس فدراس��یون پزش��کی 
ورزش��ی در این زمینه توضیح داد و گفت: آنچه 
مسلم اس��ت مهیا بودن ش��رایط برای پیگیری 
برنامه ها و فعالیت های ورزشی برای مان اهمیت 
داد و موضوع مهم تر س��لامت ورزشکاران است 

که در هر شرایطی اولویت خواهد بود.
وی با یادآوری شرایطی که منجر به بازگشت 
فعالیت های ورزش��ی به حالت عادی شد، ادامه 
داد: بعد از فروکش کرونا در کش��ور و آبی شدن 
تقریباً کامل نقش��ه کشور، برگزاری مسابقات و 
برنامه های ورزش��ی در کش��ور به حالت عادی 
بازگش��ت اما همچنان بر رعای��ت پروتکل های 
بهداش��تی تاکید داشتیم و بدون آن مجوز هیچ 
فعالیت��ی را ندادی��م. با این ح��ال طی روزهای 

گذش��ته مجدد ش��اهد م��وارد جدی��د از ابتلاء 
هس��تیم که تعدادش��ان ک��م هم نیس��ت. این 
موضوع بی ارتباط به ش��یوع ویروس اومیکرون 
نیس��ت. رئیس فدراسیون پزش��کی ورزشی به 
مش��کلاتی ک��ه در م��ورد نوع جدی��د ویروس 
کرونا با آن مواجه هس��تیم، اشاره کرد و گفت: 
کیت های لازم برای تشخیص اومیکرون محدود 
اس��ت اما مشکل اصلی اینجاس��ت که این نوع 

ویربوس آزمایش گریز اس��ت، وی��روس دلتا به 
راحتی از طریق تس��ت PCR قابل تش��خیص 
بود اما در مورد نوع جدید ویروس بیشتر علائم 
مانند سرماخوردگی، عطسه، گلو درد، خستگی 

و … مشکوک به بیماری می شویم.
نوروزی تاکید کرد: ب��ا همه اینها باید مراقب 
بود و از ش��یوع بیش��تر ویروس جلوگیری کرد. 
در همین راس��تا مکاتبه ای با فدراسیون والیبال 

داش��تیم و خواستار امتناع از حضور تماشاگران 
به دیدارهای لیگ برتر این رشته شدیم چراکه 
ش��رایط و خبرها حکایت از گس��ترش ویروس 
در والیبال داش��ت. حتی ای��ن موضوع را مطرح 
کردیم که در صورت امکان دیدارهای لیگ برتر 
والیبال یک هفته تعطیل ش��ود تا شرایط کمی 
مس��اعدتر ش��ود یا اینکه برای هر بازی دوباره 

انجام تست اجبار شود.
وی با بیان اینکه دیگر رش��ته ها هم توس��ط 
فدراسیون پزش��کی ورزش��ی رصد می شوند و 
در ص��ورت نیاز به آنها هم ورود خواهد ش��د به 
این پرسش که »چقدر احتمال می دهید دوباره 
ش��اهد تعطیل شدن ورزش باشیم؟« پاسخ داد. 
نوروزی در این زمینه گفت: تبعات اومیکرون و 
میزانی که فرد مبتلا را درگیر می کند به اندازه 
ویروس دلتا ش��دید نیس��ت. ن��وع جدید کرونا 
بیش��تر سیستم تنفس فوقانی را درگیر می کند 
درحالیک��ه در م��وج قبلی ش��اهد درگیری ریه 
افراد بودیم طوریکه کارش��ان را به بیمارستان و 
بستری می کشاند اما در نوع جدید کرونا رعایت 
پروتکل ها و اس��تراحت برای درمان کافی است. 
بنابراین و بیشتر به منظور جلوگیری از سرعت 
انتشار، پروتکل های سخت گیرانه تری خواهیم 
داش��ت اما بعید اس��ت کار به تعطیل��ی دوباره 

ورزش کشیده شود.

زمان دقیق برگ�زاری انتخابات کمیته ملی المپیک دچار 
ابهام شد و بستگی به زمان تصویب آیین نامه دارد.

جلسه هیات اجرایی کمیته ملی المپیک روز )سه شنبه( برگزار 
ش��د. در این نشست علاوه بر اعضای هیات اجرایی، پیمان فخری 

و فرید فتاحیان، اصغر رحیمی هم حضور داشتند.
در این نشست در مورد آیین نامه انتخابات تصمیم گیری شد.

کیکاووس سعیدی سخنگوی هیات اجرایی بیان کرد: بحث تعویق 
انتخابات اصلا مطرح نش��د، بحث های س��ازنده ای در هیات اجرایی 
مطرح ش��د و تمام اعض��ای هیات اجرایی و جمعی از کارشناس��ان 
صاحب نظر، نظ��رات خود را اعلام کردند. نقط��ه ابهام آمیز تبصره 
۲ ماده ۶ اساس��نامه بود که به بحث گذاش��ته شد. ایراد مطرح شد 
که چرا زودتر از این به این موضوع پرداخته نش��د. فرایند تصویب و 
بررسی اساسنامه دو تا سه سال به طول انجامید. مدت کوتاهی است 
که اساسنامه به دست ما رسیده اس��ت. او ادامه داد: ارزیابی هیات 
اجرایی این اس��ت که طبق اساسنامه جدید، نیازمند تدوین آیین 
نامه جدید در انطباق با این اساسنامه هستیم. به اعتقاد دوستان، 
اساس��نامه تغییرات محتوایی و ش��کلی داش��ته و باید آیین نامه 
جامعی در برگیرنده نکات فرآیند برگزاری انتخابات تدوین شود. 

ت��لاش ما بر این اس��ت انتخابات در اولین فرص��ت ممکن برگزار 
ش��ود اما هر نوع تغییر ص��ورت بگیرد، به اطلاع خواهد رس��ید. 
هیات اجرایی تصویب کرد که یکش��نبه هفته آینده جلس��ه فوق 
العاده برگزار کند و فرآیند و مس��یر تدوین آیین نامه را آغاز کند.  
پ��س از آن آیین نامه برای کمیته بین المللی المپیک ارس��ال و 
پ��س از آن به مجمع عمومی ارائه می ش��ود تا پس از تصویب در 
مجمع، به اجرا در آید. او در پاس��خ به این پرسش که ثبت نام ها 
پس ۱۷ بهمن آغاز نمی شود، گفت: در جلسه بعد به این موضوع 

می پردازی��م. تلاش م��ا در اولین فرصت ممک��ن انتخابات برگزار 
شود. سعیدی در پاسخ به پرسش دیگری مبنی براینکه انتخابات 
۱۷ اس��فند قطعا برگزار می شود یا خیر، تصریح کرد: تاریخ تغییر 
نکرده است. متعهد هستیم تا شرایط قانونی برگزاری انتخابات را 
فراهم کنیم و نقطه ابهامی وجود نداشته باشد . در مسیر شفافیت 
حرکت می کنیم. امروز نقطه نظرات کارشناسان خبره را شنیدیم 
و اعضای هیات نظرات را بیان کردند. اجماع بر این بود که شفاف 
عمل کنیم و فرآیند قانونی طی ش��ود تا شبهه ای ایجاد نشود. او 
در م��ورد اینکه نیاز به تدوین آیین نامه جدید نبود، گفت: برخی 
معتقدند اساسنامه جدید تغییرات نبوده ولی  ارکان کمیته کاملا 
تغییر کرد. در اساس��نامه قبلی رییس نب��ود دبیر خانه ملی بود. 
مرکز نظارت ارکان بود که حذف شد و رکن بازرس قانونی اضافه 
ش��د. در اساس��نامه قبلی اختیاراتی برای رییس نبود و کلیه امور 
اجرایی در حیطه دبیر کل بود اما الان اختیارات رییس مش��خص 
و از دبیر کل تفکیک ش��ده است. تغییرات دیگری هم ایجاد شده 
اس��ت از جمله تفکیک خزانه دار و ذی حساب. سعیدی در پاسخ 
به این پرسش که گفته می شود با وزیر دیدار داشته است، تصریح 

کرد:  هیچ دیدار و گفت وگویی نداشتیم.

وضعیت مبهم انتخابات کمیته ملی المپیک

چه�ره عن�وان دار کش�تی آزاد جهان و المپی�ک، گفت: 
احتمال دیدار دوس�تانه با آمریکا وج�ود دارد اما آمادگی 

کشتی گیران در حد مسابقات جهانی نیست.
حسن یزدانی، دارنده یک طلا و یک نقره کشتی آزاد المپیک و 
۳ طلای جهان در مورد ش��رایط خود پیش از مسابقه دوستانه با 
آمریکا اظهار ک��رد: در حال حاضر در اردوها تمرین کرده و برای 
مسابقات دوس��تانه با آمریکا که ۲۳ بهمن ماه برگزار می شود در 
حال آماده س��ازی هستیم. احتمال رفتن یک تیم به آن جا وجود 
دارد. نسبتا از آمادگی خوبی برخوردار هستیم اما این آمادگی در 
حد مسابقات جهانی و المپیک نبوده چرا که مسابقات دوستانه و 
تک کشتی است. امیدوارم که اتفاق خاصی رخ ندهد و ورزشکاران 

بتوانند کشتی خوبی را به نمایش بگذارند.
یزدانی که در س��ری جدید برنامه کشتی رادیو ورزش با اجرای 
صدرالدین کاظمی صحبت می کرد، در پاسخ به این سوال که در 
س��ال ۲۰۲۲ در چه مس��ابقاتی ش��رکت می کند؟ عنوان کرد: در 
ابتدا هدف من مس��ابقات جهانی اس��ت. با توجه به شرایط بدنی 
خود، در صورت ایده آل بودن و تش��خیص مربی��ان اگر بتوانم به 

تی��م ملی کمک کنم حتم��ا در کنار آنها خواهم بود. مس��ابقات 
جهانی به دلیل زودتر برگزار ش��دن نس��بت به بازیهای آسیایی، 
بهتر اس��ت. در سنگین وزن ها به نسبت س��بک وزن ها، حریفان 
آس��یایی عقب تر بوده و کشتی گیران کش��ورمان نسبت به سایر 
رقبا در آسیا بهتر هستند. البته نظرات کادر فنی در این خصوص 

حائز اهمیت است.
دارن��ده ۳ طلا، یک نقره و یک برنز جهان از فش��ار روانی خود 

بعد از پیروزی برابر دیوید تیلور آمریکایی گفت: فشار روانی قطعا 
کمتر ش��ده و توانستم یک کار نیمه تمام را به لطف خدا و دعای 
مردم تم��ام کنم. خیلی از هواداران و علاقه مندان این رش��ته به 
دنبال این بودند که این کشتی گیر آمریکایی را شکست دهم. من 
توانس��تم نیمی از انتظارات را جبران نمایم. امیدوارم در مسابقات 

آتی دل میلیون ها ایرانی را شاد کنیم.
او با اش��اره به ش��رایط بدنی خوب خود در خصوص ادامه دادن 
این مسیر خاطرنشان کرد: امیدوارم از لحاظ روحی و روانی برای 
مس��ابقات آمادگی لازم را داش��ته باش��یم. من هدفم تا المپیک 
۲۰۲۴ هس��ت. تا زمان��ی که بتوانم کمکی به تی��م ملی کنم، در 
این بازه زمانی از هیچ چیزی دریغ نخواهم کرد. در این س��ال ها 
تمام تلاش��م بر این بود تا پله به پله قدم بگذارم. اگر بعد از س��ال 
۲۰۲۴ هم بدنم پاسخگو باشد و بتوانم کشتی بگیرم قطعا این کار 
را انجام می دهم. هر سال به صورت شخصی یک هدف جهانی و 
یا آس��یایی را برای خود در نظر می گیرم. یک ارزشیابی هم برای 
المپی��ک ۲۰۲۴ انجام می دهم تا یک مدال خوش��رنگ به مردم 

کشور هدیه دهم. 

حسن یزدانی: بعد از بردن تیلور فشار روانی ام کم تر شد

نوروزی: بعید است شرایط فعلی کرونا باعث تعطیلی دوباره ورزش شود
تمهیدات سخت گیرانه تر می شود؛

 بازدید رئیس کمیته ملی المپیک از اردوی
تیم کشتی فرنگی ناشنوایان

 بازنشستگی علی مرادی
 تیم ملی جوانان را تعطیل کرد!

رئی�س کمیته مل�ی المپیک از اردوی تیم کش�تی 
فرنگی ناشنوایان بازدید کرد و در جریان فعالیت های 
ای�ن تی�م در آس�تانه المپی�ک ۲۰۲۱ ناش�نوایان به 

میزبانی برزیل، قرار گرفت.
در ای��ن بازدی��د رضا صالح��ی امیری به هم��راه مهران 
تیشه گران رئیس فدراسیون ناشنوایان با حضور در آکادمی 
مل��ی المپیک از دومی��ن مرحله اردوی تیم ملی کش��تی 
فرنگی ناش��نوایان بازدید کرد و در جریان روند فعالیت ها 

و تمرین این تیم قرار گرفتند.
صالحی امیری در جریان این بازدید گفت: کش��تی ناشنوایان جزو موفق ترین رشته های ورزشی 
در میادین بین المللی بوده و نگاه کمیته المپیک نسبت به ورزش ناشنوایان کاملًا حمایتی است و 

مسئولان، کادر فنی و ملی پوشان عزیز دغدغه ای در این باره نداشته باشند.
در ادامه این بازدید، رئیس فدراسیون ناشنوایان گزارشی از برگزاری اردوهای این تیم تا برگزاری 
المپیک ۲۰۲۱ ناشنوایان در برزیل را ارائه کرد. علی اشکانی سرمربی تیم کشتی فرنگی ناشنوایان 
گزارش��ی از وضعیت فرنگی کاران ناشنوا، ش��رایط تیم و برگزاری اردوها را به اطلاع رئیس کمیته 

ملی المپیک کشورمان رساند.
بیس��ت و چهارمی��ن دوره المپی��ک تابس��تانی ۲۰۲۱ ناش��نوایان، اردیبهش��ت م��اه ۱۴۰۱ در 

کاشیاس دوسو برزیل برگزار می شود.

بلاتکلیفی فدراس�یون وزنه برداری باعث ش�ده اس�ت 
اردوی تیم ملی جوانان همچنان در تعطیلی به سر ببرد.

فدراس��یون وزنه ب��رداری مدتی اس��ت ک��ه در بلاتکلیفی به 
س��ر می برد و این فدراس��یون از زمان اعلام بازنشس��تگی علی 
مرادی، سرپرس��ت ن��دارد. در حال حاضر ه��م  برنامه تیم ملی 
اصلا مشخص نیست و حتی معلوم نیست محمد حسین برخواه 
همچنان سرمربی است یا نه.  البته بیشترین آسیب متوجه تیم 
ملی جوانان اس��ت که برای حضور در مسابقات قهرمانی جوانان 
جهان در یونان آماده می شد و مدتی است که اردوهای این تیم 

تعطیل ش��ده و به درخواست سعید علی حسینی برای برگزاری مجدد اردو، ترتیب اثری داده نشده است. در 
این میان  علی مرادی که خیال رفتن ندارد اخیرا در برنامه تلویزیونی به صراحت اعلام کرد که فعلا هست و 
کارها دارد طبق روال جلو می رود.  نکته این است که چگونه کارها دارد طبق روال جلو می رود که هیچ برنامه 
ای برای برگزاری اردوی جوانان وجود ندارد و حتی سرمربی تیم ملی جوانان  پیگیر برگزاری اردو هم بوده که 
نتیجه ای نداشته است. جدا از اینکه وقفه در تمرینات، باعث افت وزنه برداران شده است، وزنه برداری بر لبه 
تیغ قرار دارد و هر دوپینگ می تواند به ضرر کشورها در المپیک پاریس تمام شود و اکنون که وزنه برداران 

در خانه و دور از دسترس هستند، چگونه اعمال نظارت بر روی آنها انجام می شود.
البت��ه فدراس��یون اگ��ر رییس ندارد دیگر ارکان آن  بر س��رکار هس��تند و چرا کس��ی پیگیر کار نیس��ت. 
 وزارت ورزش ه��م  ای��ن فدراس��یون را تعیی��ن تکلیف نمی کند ت��ا تیمهای ملی از جمله تی��م ملی جوانان 

در بلاتکلیفی باشد.

رحیمی سرپرست 
کاروان در بازی های 
کشورهای اسلامی شد

سرپرست کاروان ایران در بازی های کشورهای اسلامی 
تعیین شد. 

جلس��ه هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک سرپرست کاروان 
ایران در بازی های کشورهای اسلامی تعیین شد.

هادی ساعی به عنوان کاندیدا در نظر گرفته شد که او انصراف 
داد و اصغر رحیمی را معرفی کرد.  س��پس رحیمی از س��وی 

صالح��ی امیری رئیس کمیته ملی المپی��ک به عنوان گزینه 
پیش��نهادی برای سرپرس��تی بازی های کش��ورهای اسلامی 

معرفی شد و اعضا هم با انتخاب رحیمی موافقت کردند.
ب��ه این ترتیب رحیمی به عنوان سرپرس��ت کاروان ایران در 
بازی های کش��ورهای اسلامی خواهد بود و این بازی ها مرداد 

ماه در ترکیه برگزار می شود.


